

# 內部結構圖-內嵌式四列滾珠滑台

Inner structure Built-in Guideway Ball Screw Actuator

## 四列滾珠設計 Four-row ball design

高剛性 高精度 低摩擦 高速運動 荷載能力大 長壽命。  
High rigidity, high precision, low friction, high-speed motion, large load capacity and long life.

## 精度提高 Accuracy Improved

- ① 無間隙可輕快運動且運動到“圓弧槽”  
No gap can move briskly and move to the “circular groove”
- ② “圓弧槽”易於高精度給進長期保持精度。  
The “circular groove” is easy to maintain accuracy for a long time with high precision.
- ③ 可在內滑塊，四個方向實現相同的額定載荷，  
任何方向都可以使用。  
The same rated load can be achieved in four directions of the internal slider, which can be used in any direction

## 高度變低 Height reduction

具有低重心的物体或结构更加稳定，更不容易倾倒或失去平衡。  
Objects or structures with a low center of gravity are more stable and less likely to tip over or lose balance.

## 組裝省時、方便 Easy to assemble

- ① 不需拆卸鋼帶，即可由上往下固定或由下往上固定。  
Can be fixed from the top and bottom without removing the cover.
- ② 本體側面增加安裝基準面承靠。  
Mounting datum plane designed on the side of the body.
- ③ 本體底部有定位PIN孔。  
Built in Pin holes.

\*GHS6/8/10需要下鎖安裝請聯系銷售  
GHS6/8/10 needs to be installed under the lock, please contact sales

## 無塵室專用對應式樣 Clean Room Type

CLASS100  
無塵室專用真空源接頭。  
Vacuum connector for clean room use.

NEW  
新產品

精度  
±0.005  
mm

## 馬達廠牌 Motor brand

可搭配各廠牌的伺服馬達。  
Compatible with several brands of motors.

馬達廠牌  
Standard suitable motor brands

三菱 Mitsubishi 松下 Panasonic 安川 Yaskawa 台達 Delta

其他馬達廠牌規格，請聯繫業務人員。  
Please consult with our sales personnel for other motor specifications.

## 馬達安裝位置 Motor Install options

多方向馬達安裝位置可供選擇，讓機台設計更有彈性。  
Multiple motor installation positions provides the flexibility for machine design.

## 鋼帶設計 Cover sheet design

有鋼帶保護，可避免異物直接掉落滑台內部。  
With cover sheet protection, it can prevent foreign objects from directly falling into the interior of the sliding carriage.

## 最大行程 Maximum stoke

最大行程可到1500mm.  
Maximum stoke up to 1500mm.

## 式樣齊全 It is complete in specifications

標準本體染黑，也可選配本體原色  
The standard body is dyed black, and the main color is also optional

## 保養簡單 Easy to maintain

全系列皆可外部注油,不須拆蓋。  
External greasing design, easy maintenance without removing the cover.

自潤滑儲油系統  
Self-lubricating oil storage system

## 不易發塵 Reduce dust

特殊鋼帶結構設計，可減少發塵；可用於潔淨室環境。

Special steel strip cover sealing design can prevent dirt and foreign objects from penetrating inside. Can be used in clean room environment.

013

www.pi-robot.com.cn

014

www.pi-robot.com.cn